



DAKAR 2022 – Incident Report / Rapport d'incident

Date: 3rd of January 2022

Time: 16h30

Location: Al Qaisumah – Arabie Saoudite

Incident Report N°1

From: International Jury FIM

To : FIA College Members

Following a report of a race incident during stage 1A between the motorbike rider #160, Zumaran Cesar (Chile) and the car #207 driven by De Villiers Giniel (South Africa), the Jury interviewed both parties.

Mr De Villiers acknowledged the facts and said that he had checked on the health of the rider and apologised.

The rider regretted that the car driver had not been concerned about his situation and did not accept Mr De Villiers' apology. He also requested that the matter be referred to the Auto College.

Consequently, the Jury have transmitted this report to the FIA College which will decide on the follow-up to be given. The video document attesting the facts was also transmitted.

Suite à une information concernant un incident de course survenu au cours de l'étape 1A entre le pilote moto #160, Zumaran Cesar (Chili) et la voiture #207 pilotée par De Villiers Giniel (Afrique du Sud), le Jury a reçu en audience les deux protagonistes.

Monsieur De Villiers reconnaît les faits et dit s'être assuré de l'état de santé du pilote moto et se déclare prêt à présenter ses excuses.

Le concurrent moto regrette que le pilote auto ne se soit pas inquiété suffisamment de sa situation et n'accepte pas les excuses de Monsieur De Villiers. Il demande également que le Collège Auto soit saisi de l'affaire.

En conséquence, le Jury transmet ce rapport au Collège FIA qui statuera sur la suite à donner. Est également transmis, le document vidéo attestant les faits.

3rd of January 2022 at 17h00,

Le président du Jury

Wulveryck Jean-François